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1- Referent a les preguntes anteriors fetes al PSC sobre la igualtat de 
gènere, creiem que és evident que aquest treball de que es parla en 
xerrades i que es diu que es foment, des de I'Ajuntament no es fa. Que 
penseu que s'hauria de fer des de I'Ajuntament per tal que no es donin les 
circumstancies exposades en les preguntes anteriors? 
 
El Sr. Pons Diu: 
“Bé, jo crec que pràcticament ja està contestada aquesta resposta, és evident 
que hi ha unes places a les quals pot accedir lliurement tothom, que no estan 
pas restringides a cap sexe, i per tant, en aquest sentit, la llibertat de cadascú 
d’accedir-hi per uns determinats interessos estrictament econòmics o purament 
d’activitat laboral doncs són els que són, i per tant jo crec que el que ha de 
quedar ben clar és això.  
 
I després d’alguna manera també estem d’acord amb el plantejament que feia 
el regidor Figueras, hi ha unes feines que poc a poc van canviant, fa uns 
quants anys era impensable veure una dona conduint un autobús, i avui dia hi 
ha moltes. Suposo que per sectors poc a poc anirem normalitzant el servei, i 
per tant l’Ajuntament també ha de donar normalitat en aquest tema i animar 
homes i dones a participar també d’aquestes places.” 
 
 
El Sr. Felipe diu: 
 
Y la pregunta para los grupos de la oposición es que esta mañana en 
Jacinto Esteve, abajo del todo, se ha colocado un letrero grande, en un 
montículo de tierra, donde más o menos, porque no lo he podido 
memorizar, se dice que es una red de telecomunicaciones que lo gestiona 
el Ayuntamiento de Esplugues y está subvencionado por el Estado 
Central. Me gustaría, si algunos de vosotros, no todos, porque no es 
necesario, algunos de vosotros me podíais decir de qué va ese proyecto. 
Muchas gracias y buenas vacaciones.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
El Sr. Pons diu: 
“Jo no sé si seré capaç de superar-lo, Sr. Figueras. Directament és que no he 
passat per allà recentment, i per tant...  
 
 (Se senten veus de fons) 
 
Bé, vostès ens han... 



 
(Se senten veus de fons) 
 
Aviam, Sra. Roig, si no ho sabem pels motius que siguin... Bé, vostès ens han 
demanat..., jo crec que han preguntar per l’oposició, almenys nosaltres i el Sr. 
Figueras en nom del seu grup no ho sabem, i nosaltres tampoc. En tot cas, ens 
sumem a la petició que ha fet el Sr. Figueras i també preguntarem, que ens 
expliquin exactament què és, i disculpin per no haver passat per allà 
recentment. 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
La Sra. Sintes diu: 
“Aviam, ja sabeu a què he vingut, he vingut pel soroll del meu carrer, que 
no hi ha ningú que l’arregli, ni vosaltres ni l’oposició, vull dir que aquí no 
hi ha d’allò, perquè la informació us la vaig donar a vosaltres i us la vaig 
donar a tota l’oposició, i no hi ha ningú que arregli el soroll que hi ha en 
aquell carrer. 
 
Llavors, les preguntes que vaig fer ningú me les ha contestades, decibels, 
multes que s’han fet i tot el que hi ha allà. Passen tants camions que ja és 
massa, i jo dic que ja no hi ha vergonya aquí, perquè ningú, ningú fa 
perquè s’arregli, ningú, ni vosaltres ni l’oposició. 
 
Perquè parlen de tonteries que es podrien arreglar ara mateix, que si el 
contenidor de no sé qui, que si no sé cuantos, xorrades, perquè jo vinc a 
l’Ajuntament si tinc un problema i aquestes coses me les arreglen sense 
anar al ple de l’Ajuntament, són tonteries, tonteries, però el que realment 
importa és un soroll que no deixa dormir ningú ni viure, i ningú se’n 
preocupa, ningú, i vull una solució d’una vegada, perquè si no hauré de 
fer alguna cosa, però no sé què, o plantar-me allà i estirar-me a terra, però 
perquè no passi ningú.  
 
I després dir al del PP que no se’n rigui tant, perquè la culpa de tot això la 
tenen ells, i no es va fer per aquells que van votar no, perquè va ser 
guanyadora total, això, no us poseu a riure ni a dir tonteries. Teniu la 
culpa vosaltres de tot el que ha passat amb l’Estatut. 
 
(Se sent el Sr. Ortega parlar de fons) 
 
No, no vull que em contestis, no, no, no vull que em contestis, no vull que 
em contesti aquest senyor. Aquest senyor no vull que em contesti. No. Tu 
ha parlat tota l’estona, ha parlat tota l’estona, ara em toca a mi, tu no em 
contestis, sempre estem amb el d’allò.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
 
 



 
La Sra. Ollé diu: 
Llavors, tinc una segona pregunta que li vull fer a tots els partits polítics 
perquè donin la seva opinió d’aquest projecte. I al Partit Socialista, 
concretament, que em contesti quin concepte té ell d’antiguitat, perquè 
aquí a El Pont diu que això es farà en los antiguos lagos. Los antiguos, 
aquests lagos, si jo no recordo malament, es van començar fa 10 anys, i 
es van acabar fa 8, per a mi això no és antic, i per la milionada que van 
costar encara és menys antic.  
 
 
La Sra. Herranz diu: 
“Que hi ha diferències, que hi tenim barris que ens cauen més simpàtics i 
menys simpàtics ja ho sabem, però vaja, no cal que ho demostreu tant. El 
Pont, Festa Major de Finestrelles, Festa Major de Can Vidalet. Una, dos, 
tres, quatre, cinc fotografies de Can Vidalet, una de Finestrelles.  
 
A mi m’arriba que només voleu posar la fotografia de l’ofrena de flors, tot 
i que envieu un fotògraf oficial i fa una fotografies precioses de la resta 
dels actes, però vau voler posar la fotografia de l’ofrena floral, no sé per 
què, amb l’inri que la que heu posat aquest any és la de l’any passat, 
perquè clar, aquest any no n’hi havia. 
 
No sé, a mi m’agradaria saber, a part del comentari aquest, aquesta 
persona que puja a Finestrelles a fer fotografies suposo que deu cobrar 
alguna cosa, per estalviar-nos els diners, si no heu de posar les 
fotografies que fa doncs no sé què fa aquest bon home pujant. 
 
M’agradaria també dir als grups de l’oposició que opinessin una miqueta 
sobre això, perquè vosaltres vau pujar a Finestrelles i com a mínim la 
majoria, no tots els partits però la majoria vau pujar a veure l’ambient que 
hi havia, el que hi havia i deixava d’haver-hi. 
 
I després aquí, a El Pont, assumpte sorolls, campanya per evitar sorolls 
en horari nocturn. Bé, no sé, això deu ser també depenent dels barris, 
nosaltres portem 20 anys suportant els sorolls de Sant Joan de Déu i 
poca cosa heu fet, al contrari, ja sabem que Sant Joan de Déu per a 
vosaltres és un déu, valga la redundància, però és que és vergonyós, el 
mateix que diu aquella senyora, o sigui, no sé, molt omplir-se la boca de 
solucions i de coses d’aquestes i posar molta propaganda a El Pont, però 
en realitat, de fer, poqueta cosa feu.” 
 
El Sr. Pons diu: 
“Aviam, sobre el tema sorolls jo crec que la Sra. Ollé ha tocat el moll de l’ós, i 
és fer un estudi del soroll que hi ha en el parc. És evident que possiblement 
algun responsable no ha caigut en això, però de ben segur que si tinguéssim 
un estudi coneixent el grau de soroll i de la problemàtica que causa, 
possiblement sí que caldria prendre mesures més dràstiques, i això ho enllaço 
amb l’altra problemàtica de soroll que també ens plantejava l’altra veïna.  
 



D’alguna manera, possiblement, i en aquest sentit faré autocrítica, no som prou 
contundents de vegades defensant o reclamant un major control dels sorolls 
d’aquest municipi, o potser coincideixin diferents factors, que no fem potser 
prou contundència al respecte, se’ns escolta poc, en fi, diferents 
circumstàncies, i en aquest sentit també demano disculpes si per part del 
nostre grup no hem estat a l’alçada de les circumstàncies. 
 
En qualsevol cas, sí que en alguns casos nosaltres seguim insistint en alguns 
temes, tenim problemes localitzats, i crec que en aquest sentit s’hauria d’agafar 
una metòdica molt més dinàmica, per dir-ho així, de fer aquests controls de 
sonorització de parcs, de jardins, d’elements en definitiva que produeixen 
aquest delicat problema que és el tema del soroll, i més ara en període d’estiu. 
 
 
Sobre el tema de les mocions de la Sra. Roig, simplement avui jo hagi defensat 
un posicionament del meu partit polític més com a català que com a regidor, i jo 
crec que amb el nostre posicionament queda clar que el que ens ha suposat, 
almenys a nosaltres, un desencís en aquest tema, no diré res més.  
 
 
I sobre el fotògraf de Finestrelles doncs bé, nosaltres sí que vam assistir 
contents que se’ns hagués convidat, vam passar-ho bé quan vam ser-hi, i jo 
personalment no vaig veure cap fotògraf, suposo que devia ser-hi però bé, no 
anàvem a buscar cap fotògraf sinó a passar i a compartir una bona estona amb 
els veïns, però bé, en qualsevol cas, sí que és una causa nova que es 
produeix, que nosaltres no en teníem constància, i que home, d’alguna manera 
això ens obligarà a revisar d’alguna manera què està passant amb el tema de 
la fotografia i realment fins a quin punt les fotos que apareixen a El Pont són 
fetes, diguem-ne, recentment, o són fotografies en alguns casos que s’aprofiten 
d’arxius. En qualsevol cas agraïm també l’aportació per poder fer el control 
corresponent.” 
 


